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Pres(s)praat oktober 2006

Beste Lions,

Het is zondagavond. We zijn net terug van
een weekend met vrienden naar de stad
Groningen. Voor ons allen de eerste keer dat
we deze mooie stad bezoeken. Fraaie
architectuur, veel kunst, lekker eten en veel
gezelligheid. Je hoeft gelukkig niet ver te
reizen om weer eens wat nieuws te zien. Als onze dochter Kira belt omdat ze
ziek is geworden blijkt echter dat Groningen niet naast de deur ligt. Gelukkig
bezit onze oudste dochter Igna een rijbewijs en zo kunnen ze zichzelf redden
en naar de huisartsenpost in Doetinchem rijden.

Ik moet mijn presspraat nog schrijven. Onwillekeurig kijk ik terug op de
afgelopen maand. De gebeurtenissen gaan antichronologisch door mijn hoofd.

Jaap Gosses, voelt zich gelukkig weer wat beter. Het is te horen aan zijn stem
als ik hem vanuit de auto bel. Henk Breuker is ’s middags nog op bezoek
geweest vertelt Jaap. Helaas is er nog geen duidelijkheid over een
vrijkomende plaats in een revalidatiecentrum.

Dinsdag 10 oktober bezoeken Marnix, Toon en ik een zone vergadering. Het
was een informatieve en levendige bijeenkomst. De thema’s “Lions in 2010”
en de jeugduitwisseling worden prima toegelicht. Ons verslag van de Metzo
Regatta en onze “We Serve aanpak” als resultaat van een denktank leidt tot
het voorstel van Sjoerd Roorda, onze zonevoorzitter, om een
denktankbijeenkomst te organiseren voor de clubs in onze zone. Een goede
gelegenheid om ervaringen met collega clubs uit te wisselen over sponsor- en
fundraisingactiviteiten.

Woensdag 4 oktober vertellen Henk Roselle en Gert Jan de Boer over
Digibeter. Mooi om te zien hoe deze mensen met een enorme energie en
doorzettingsvermogen, zich geheel belangeloos inzetten voor zieke kinderen.

De crematie van Jopie Massen op maandag 2 oktober confronteert ons met
de tijdelijkheid en betrekkelijkheid van het leven. Uit de woorden die
gesproken worden blijkt dat Jopie een echte Lion was.

Zondag 1 oktober gaan Hans de Vries en ik naar Bronbeek. Een schitterende
entourage voor onze nieuwjaarsborrel, de rest blijft nog even een verassing.
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De Metzo Regatta op vrijdag 29 september was, zoals we allemaal weten,
een groot succes. Onze club kan met trots terugkijken op een immateriële
actie die zeer waarschijnlijk zal leiden tot een jaarlijks terugkerend gebeuren.

En dan beland ik bij de taphap van 20 september jl.

Tezamen met mijn werk, mijn gezin en af en toe wat tennis toch heel wat
bezigheden in een maand tijd denk ik bij mezelf. Ik begrijp nu waarom
sommige mensen een dagboek schrijven.

Tom Jacobs

Verslag Taphap 20 september 2006

Na de gebruikelijke inloop met een borrel en gezellig onderonsjes, nodigt
president Tom Jacobs ons uit om aan tafel te gaan. Hij doet enkele
mededelingen van huishoudelijke aard en kondigt aan dat “de 10 minuten van
Jan Thijssen” geen doorgang kan vinden, omdat Jan nog op vakantie is. 

Geen nood, want een ietwat gespannen Jan Jurriéns staat op en zegt dat hij
zich ook op de “10 minuten van Jan” had voorbereid. Marijke had Jan nl. op
het hart gedrukt, dat het vanavond zijn beurt was om zijn levensloop te
schetsen. Deze vergissing van Marijke leek uiteindelijk een hemelse ingeving.

Maar eerst werd Theo Kamps door Tom uitgenodigd naar voren te komen.
Deze maand is het precies 30 jaar geleden dat Theo door Arnold van der
Goot als nieuw Lionslid werd geïnstalleerd. Tom memoreerde uit de nog
aanwezige notulen van september 1976, dat Theo in de vergadering destijds
op geestige wijze over zijn jeugd, werk en gezin had verteld. Theo was toen
nog een jonge kerel van 42 jaren.

Bij het opspelden van de chevron zei Theo: “Als ik al door iemand
geïnstalleerd had moeten worden, dan alléén door Arnold  van der Goot”. 

Tom wist nog een paar hoogtepunten uit de Lionscarrière van Theo op te
sommen, zoals het schrijven van ons fraaie clublied op de melodie van Oh,
Tannenbaum (2x), wie schón sind deine Blatter, usw., usw.

Theo onderstreepte hierbij nog het belang van de toonhoogte van dit lied én
dat van de juiste tekst. Bijvoorbeeld “Wij drinken nu geen koffie/thee…”, etc.,
wordt nogal eens verdraaid in “Wij drinken nu geen koffie meer, maar
drinken graag een borrel mee”. De wens lijkt de vader van de gedachte.
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Een ander talent van Theo is verkopen. Voor de succesvolle actie “04-04-04”
in de Heilige Geestkerk, heeft hij meer dan 100 kaarten verkocht!

De laatste functie van Theo binnen onze club was tailtwister. Zelf beweert
Theo een beetje ‘uitgeblust” te zijn in deze rol. Maar als je zijn grappen en
grollen aanhoort, is daar weinig van te merken.

Theo, gefeliciteerd met dit mooie jubileum en wij hopen van ganser harte je
nog vele jaren in onze club te mogen begroeten.

Even na achten krijgt Jan Jurriéns het woord voor zijn “10 minuten”. Jan
vertelt over zijn werk, opleiding en activiteiten.

Jan is geboren en getogen in Rheden. Een  protestants-christelijk dorp,
gelegen aan de veluwezoom en dicht bij de alom bekende Posbank.

Na een jaar in Apeldoorn de ATS te hebben gevolgd, besloot Jan zijn succes
te beproeven aan de verkeersacademie in Tilburg. Vervolgens ging hij werken
bij T&T in Duiven en wilde Jan economie aan de “Erasmus” in Rotterdam
gaan studeren. Maar de toelating tot deze studie ging niet van een leien dakje.
Het Ministerie van Onderwijs moest er nota bene aan te pas komen om Jan
geplaatst te krijgen. En Jan zou Jan niet zijn, als dat ook niet zou lukken. Dus
kon hij met enige vertraging in het “Rotterdamsche” aan de slag!

Daarna ging het allemaal in een hoog tempo. Werken bij Elsevier in
Doetinchem; dit had als bijkomend voordeel dat Jan en Marijke snel “de
Achterhoek” en nieuwe vrienden leerden kennen.

Van Elsevier/Misset rolde Jan in het adviesvak: Pandata was het bedrijf waar
Jan de eerste ervaringen met de consultancy opdeed. In 1997 vertrok Jan naar
Twynstra Gudde Management Consultants, waar hij tot 2004 actief was.

Ondernemerschap zit Jan in het bloed. Dat is hem thuis met de paplepel door
zijn vader bijgebracht. Desondanks of misschien wel dankzij zijn vader, doet
Jan niet aan carrièreplanning. Hij spreekt liever over ontwikkelplanning. Maar
je moet ook weer niet te lang op dezelfde stoel zitten. Jan is dus een
jobhopper, die het overigens uitstekend naar zijn zin heeft bij de Christelijke
Hogeschool Windesheim te Zwolle. Sinds september 2004 is hij verbonden
aan deze hogeschool als lector bestuurbaarheid, ICT en infrastructuur.

Jan bedankt voor je verhaal en succes bij je verdere toekomstplanning!

MJV   
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Verslag bijeenkomst 4 oktober 2006

De president kan 28 Lions verwelkomen, die gezamenlijk een attendance
realiseren van 65%. De norm is 75%. De volgende onderwerpen komen aan
de orde:

! Jubileum van Toon van Oudheusden:
30 jaar Lion! (zie verslag op pagina 9 )

! Jaap Gosses ligt nog in het ziekenhuis
in afwachting van opname in het
revalidatiecentrum.

! Terugblik Metzo regatta: groot succes
én veel belangstelling van de zijde van de
Lions. Foto’s van dit evenement zijn te zien
op onze website. Dit is een mooi voorbeeld
van immateriële dienstverlening! (zie ook hiervoor het verslag op pagina 15 )

! Er wordt stilgestaan bij het overlijden van Jopy Massen, lid van Lions
Club Isala. 

! De president roept op tot meer discipline bij het aan- en afmelden bij
de secretaris, resp. De Heereboer.

! Bespreking en toelichting van de Gecombineerde Rekening van Baten
en Lasten over de periode 01-07-2005 t/m 30-06-2006 en de Balans
per 30-06-2006. De penningmeester is gedecharcheerd.

! Jos Niesink geeft een toelichting op de concept begroting. De
vergadering keurt de begroting goed en gaat akkoord met 10%
contributieverhoging voor het jaar 2006/2007.

! Herman van den Broek heeft twee fraaie kalenders ontworpen.
Kosten per stuk € 20 waarvan € 5 bestemd is voor fundraising.
Bestellingen worden gaarne door Herman genoteerd!

! Wijnactie: inschrijven kan nog tot 15 oktober bij Henk Drost.

! Vocale aandacht voor de jarigen…

! De commissie-voorzitters geven kort verslag van de lopende
activiteiten en de status van de plannen.

! Rondvraag. 
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" “Waar is het Lionsbord”, vraagt Koos Witkop. Dit bord is met
een verbouwing van “De Heereboer” met deur en al
verdwenen. De secretaris gaat op “jacht”. 

" Aart van Silfhout complimenteert de president over de
presentatie van het jaarprogramma van onze club in “De Lion”.

" Ruud Wink deelt mee, dat op 19 oktober de akte passeert van
de Stichting Vrienden van Het Borghuis. 

! Sluiting van de vergadering om 23.00 uur !!

! Onze tailtwister Chris krijgt ondanks het late uur het laatste woord.

MJV 

Tekst Toespraak Tom Tav Toon

“Toon,

Een aantal jaren geleden was jij tailtwister en vertelde ons uitvoerig én met
veel humor over de wet van Murphy. We hadden het misschien kunnen
voorspellen, maar Murphy heeft weer toegeslagen. In februari van dit jaar had
jij je 30-jarig Lions jubileum en dat is aan onze aandacht ontsnapt. Een fout die
we, als je het niet erg vindt, graag toeschrijven aan jouw vriend Murphy.

Opmerkzaam als je bent, werd je tijdens de BBQ getriggerd door het feit dat
ik vermelde dat Arnold’s eerste officiële daad als president de installatie van
Theo Kamps was. Volgens jouw uitstekende geheugen was jij door Arnold al
eerder geïnstalleerd. Hier klopte dus iets niet. Marnix heeft een en ander tot
de bodem uitgezocht. Handgeschreven notulen uit februari 1976 brachten
uiteindelijk helderheid. Je bleek weer eens gelijk te hebben. In het
presidentsjaar van Jan Doedens ben jij
als Lions geïnstalleerd op 6 februari
1976. 

Arnold moet daarom in zijn
hoedanigheid als vice-president
gehandeld hebben. Je was toen 43 jaar.
De notulen melden dat je, direct na je
installatie, uitvoerig over je levensloop,
je studie en je beroep vertelde.
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Als Lion heb je vervolgens je sporen verdiend. 

Een paar jaar geleden was je ook nog tailtwister. Ik heb toen altijd zeer
genoten van je humor en je ongelofelijke feitenkennis. Je bent m.i.
tegelijkertijd een wandelende encyclopedie én een attendance kampioen.
Maar weinig Lions halen regelmatig 100% attendance in een jaar. Jij wel en je
hebt ook nog steeds de status van active member.

Toon, ik hoop dat je het ons niet kwalijk neemt en dat ik je alsnog je
welverdiende chevron mag opspelden!”

Verjaardagen

In de afgelopen periode is het volgende Lionslid jarig geweest:

Aart van Silfhout 13 oktober (69 jaar)

Aart, bij deze (nogmaals) gefeliciteerd.

In de komende maand hopen 

Toon van Oudheusden 20 oktober (74 jaar)

Siert  Wieringa 21 oktober (53 jaar)

Mario  Toepoel 23 oktober (42 jaar)

Hans  Bruyn 27 oktober (74 jaar)

Bart Jaap  Pull ter Gunne 31 oktober (60 jaar)

hun verjaardag te vieren. 
We wensen hen een fijne verjaardag toe. 
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Beste Papillons,

Ons vlinderjaar is weer begonnen.
Hierbij het vriendelijke verzoek 
om de bijdrage van € 12,50 te storten 
op rek . 975.300.881 
tnv. Mieke Niessink in Zelhem.

Hartelijk dank 
Janny Thijssen.

Een kwestie van lange adem: adoptie.

Op woensdag 4 oktober jl. kwamen 21 papillons bijeen ten huize
van José Kietselaer om een lezing bij te wonen die gehouden
werd door Bouwien Wieringa.
Bouwien, die verbonden is aan de Stichting Kind en Toekomst,
vertelde over de procedures die voorafgaan aan het adopteren
van een kind. Op een indringende wijze werd verhaald over de
vele, vaak ingewikkelde en vooral langdurende processen die aan
de daadwerkelijke adoptie vooraf gaan. 
Het werd een zeer boeiende avond.  
José, onze hartelijke dank voor jouw fantastisch en gastvrij
onthaal! GBM

Papillons
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In het zonnetje

- “Hè hè eindelijk. Wat duurde dat lang zeg.”

Laurena kwam de zaal binnenlopen; gooide haar
jasje gewoontegetrouw op de piano en ging op
de stoel naast me zitten; handen onder haar
benen en de wiebelende voetjes nog lang niet
aan de grond.

- “Heb je ons gemist Laurena?” vroeg ik. 

- “Natuurlijk.”zei ze. “Weet je hoe lang zo’n zomervakantie duurt?”

Twee maanden. Ik wist het. 

- “Wel een half jaar!”riep Laurena uit en ze keek of ik haar een half jaar eten
had onthouden. 

De rest van de groep moest lachen. Laurena was met haar 8½ jaar veruit de
jongste van het stel. Ze was vorig seizoen aan komen waaien met de
lentewind en was als een blaadje in een spinnenweb blijven hangen aan deze
groep die eigenlijk te oud was voor haar. Maar ze hield zich staande, door te
kijken naar wat die grote kinderen allemaal verzonnen en elke rol te
accepteren die zij in de groepjes kreeg toebedeeld. 

Laurena leek een stil kind. Maar dat was ze niet. Ze wachtte alleen met
praten tot die momenten waarop ze echt iets te zeggen had. Zo zat ze in de
lessen ook veelal stil maar geboeid te kijken en zei af en toe wat ze zag. Haar
blik was scherp en de rest van de groep had geleerd haar oordeel en ideeën
serieus te nemen. Hoe jong ze ook was, ze had haar aandeel in de groep.

Deze eerste les in het nieuwe seizoen vloog om. Nieuwe kinderen werden
welkom geheten, oude spelletjes en oefeningen van stal gehaald en plannen
beraamd voor het nieuwe seizoen. En ineens was het half zes. Tijd om naar
huis te gaan. 

Temidden van de woelige wateren van jassen en schoenen aantrekkende
kinderen kwam Laurena bij me staan. 

-“Ik wil nog niet weg.”zei ze.

-“Vond je het zo leuk?” vroeg ik.

-“Ja.”

-“Kom, dan gaan we buiten op het bankje zitten.” stelde ik voor. 
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Op kousenvoeten liepen we het warme nazomerzonnetje in en nestelden ons
op het bankje voor ons repetitielokaal. 

De andere kinderen namen omstandig afscheid of kletsten met elkaar nog wat
na. Maar uiteindelijk waren we alleen. Laurena en ik. We zeiden niks. Zaten
stil op ons bankje. 

-“Zit je goed?”vroeg ik. 

-“Ja. Helemaal.”zei Laurena. 

En zo zwegen we een tijd op ons gemak. Genietend van het zitten en het
zwijgen. Genietend van het zijn. 

-“Daar is je vader.”zei ik. 

-“Mmm.” 

-“Ga je mee?”vroeg de vader van Laurena.

-“Nee. Nog niet. Nog even zitten.” was het antwoord.

-“Goed.” zei de vader en ging aan de andere kant naast Laurena zitten. 

Laurena had het niet van een vreemde. Haar vader voelde de sfeer precies
aan en verbrak de stilte niet. En zo zaten we daar: twee mannen met tussen
hen in een meisje van 8½ dat stil genoot van de zon en daar zo te zitten.  

Zonder dit is de wereld zo klein

Presentatie Henk Roselle, voorzitter van Digibeter 
en Gert Jan de Boer, adviseur van de Sesam Academie 

op woensdag 4 oktober 2006.

Tom heet Henk en Gert Jan van harte welkom
en memoreert dat hij al sinds eind jaren
zeventig bevriend is met beide heren.

Stichting Digibeter maakt het voor kinderen
die door ziekte of handicap gedurende langere tijd niet naar school kunnen
mogelijk deel te nemen aan hun eigen onderwijs. De Digibeter apparatuur
brengt als het ware de klas naar huis. Op deze manier wordt de schooltijd
niet onnodig verlengd en de contacten met de medeleerlingen blijven zo
normaal mogelijk verlopen. 
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Opmerkingen van kinderen die gebruik maken van de apparatuur spreken
voor zich: “Zonder Digibeter is de wereld zo klein, als je thuis bent en geen
contacten kunt onderhouden. Ik wil gewoon deelnemen aan schoolactiviteiten
en dat kan door hulp van Digibeter”. 

Per jaar zijn er ongeveer 250.000 kinderen, die langere tijd niet naar school
kunnen. Thans maken 13 kinderen gebruik van de faciliteiten van Digibeter.
Er is dus nog een enorm werkgebied te bedienen!

De realisatie gebeurt m.b.v. multimedia toepassingen, waarmee de klas wordt
“thuisgebracht” bij de zieke leerling. Op school wordt de apparatuur - met
spraak en beeldverbinding - geïnstalleerd. Een digitale camera maakt het voor
de zieke leerling mogelijk op personen of op het bord in te zoomen. De
leraar draagt een microfoon, terwijl de leerlingen gebruik maken van een
handheld microfoon. Op deze wijze kan volop gecommuniceerd worden en
kunnen overhoringen normaal afgenomen worden.

Enkele leerlingen zijn verantwoordelijk voor het transport van de apparatuur
van klas naar klas. Thuis en op de school zijn enkele aanpassingen nodig. Voor
ouders en kind zijn de Digibeter faciliteiten kosteloos.

De Sesam Academie is 1 ½ jaar geleden uitgenodigd door Digibeter om
advies uit te brengen. Gert Jan de Boer - voormalig Philips manager - is nu
Sesam adviseur op vrijwillige basis. De opdracht van Digibeter is te
onderzoeken hoe de knelpunten weggenomen kunnen worden, die
schaalvergroting van Digibeter
thans nog in de weg staan. Ook is
er meer aandacht van de media
nodig.

Henk en Gert Jan zijn erin geslaagd
een goed beeld te geven van hun
beider organisaties.

Tom bedankt de heren met een
“flesje” voor hun komst naar De
Heereboer en wenst hen een
goede thuisreis toe.

MJV 
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De Metzo Regatta

Was het ooit zo gezellig op de Oude
IJssel? Ik kan het me niet herinneren. 

Werd een sportontmoeting tussen de
scholen van Doetinchem ooit zo
intensief bekeken vanaf de kant en zo
door de media verslagen? Nooit!

En werd er ooit zoveel gelachen en
gejuicht om zowel de eigen leerlingen
als  leerlingen van andere scholen?

De eerste Metzo Regatta, die op vrijdag 29 september 2006 werd gevaren,
mag een groot succes genoemd worden. We zijn alweer weken verder en
nog steeds zijn op de scholen de enthousiaste verhalen te horen over wat er
allemaal op, rond en zelfs onder het water van de Oude IJssel gebeurd is. 

De doelen die we meer dan een jaar geleden gesteld hebben, toen wij ons als
Lionsgroep verbonden aan het idee van de (toen nog) Brewinc-Regatta zijn
bereikt. Het Metzo college is er met behulp van velen van ons in geslaagd een

goed geoliede organisatie op poten te
zetten die op de dag van uitvoering geen
s teek heeft  l a ten  va l l en .  Het
wedstrijdprogramma verliep feilloos en
stipt op tijd en dat mag -met 200
deelnemers van vijf verschillende scholen-
een prestatie genoemd worden. Ook
langs de oevers van de Oude IJssel was
het goed toeven. Al op donderdag waren
d o o r  c a r n a v a l s v e r e n i g i n g  “ D e
Umdrei’jers” vele meters aan vlaggetjes

opgehangen en die veranderden de doorgaans onzichtbare en saaie
parkeerplaats zowaar in een feestelijke omgeving. Ook de vele meters
dranghekken waren door leerlingen van ‘het Metzo’ voorzien van vrolijke
vlaggen, ‘heksokken’ en draperieën. Er was voor hapjes en drankjes gezorgd
en bij verschillende kraampjes kon informatie worden ingewonnen of gewoon
schietles genomen worden. En wat te denken van de veiligheid op en rond
het water? Die werd door de duikers  en de EHBO-ers perfect gegarandeerd!
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De wedstrijden zelf waren vaak
spannend, dan weer hilarisch en
s om s  z e l f s  b u i t engewoon
spectaculair. Gaandeweg de dag
ontwikkelde zich een echte strijd
tussen het Ludgercollege en het
Metzocollege. Dat uiteindelijk het
Ulenhofcol lege er met de
hoofdprijs vandoor peddelde was
even verrassend als goed voor de
ge loo fw aard ighe id  va n  d e
wedstrijd. Er was hard gestreden!

Met deze regatta heeft het Metzocollege een sympathieke activiteit op het
jaarprogramma van de middelbare scholen van Doetinchem gezet en
daarmee denkelijk ook een positievere klank bij de buitenwacht weten te
bewerkstelligen. Voor de leerlingen van het Metzo college iets om trots op te
zijn. Voor de andere leerlingen iets om met plezier op terug te kijken en
alvast vrolijk vooruit te kijken naar de tweede editie.  

En wij als Lionsclub? Hebben we reden om trots te zijn? Nou en of.
Honderden manuren zijn in de ondersteuning van de verschillende
werkgroepen gaan zitten. De aanwezigheid van de Lions in de werkgroepen
werkte stimulerend en gaf de docenten ook het vertrouwen dat het plan -in
zijn doelstelling en omvang ‘ambitieus’ te noemen- ook werkelijk uitgevoerd
zou kunnen worden. Ik denk dat zonder die bijdrage de docenten een jaar
geleden niet aan een dergelijk plan zouden zijn begonnen. Nu er op de school
meer  rust is gekomen en de eerste editie van de regatta zo’n succes is

geworden zal de school met meer
zelfvertrouwen en zelfbewustzijn aan een
volgende editie beginnen. Dat die volgende
editie er zal komen lijkt na het succes van
dit jaar voor de hand te liggen. 

Of onze club daar nog een aandeel in zal
hebben zullen we met elkaar en met de
school moeten overleggen. Ik ga in ieder
geval kijken. Theo Soontiëns 
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Commissies

�  Activiteiten 
Hans de Vries, voorzitter
Peter Bob Peerenboom, vice-voorzitter
Herman van den Broek
Hans Kietselaer
Martin Liefrink
Jan Loggers
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Kees van Steenbergen
Mario Toepoel

�  Bulletin & ICT 
Theo Soontiëns, voorzitter
Kees van Steenbergen, ICT officer
Han Meibergen, Smoelenboek
Henk Breuker
Henk Dijk
Henk Drost
Bart-Jaap Pull ter Gunne
Ruud Wink

�  Foto officer
Henk Drost

�  Interservice 
Toon van Oudheusden
Henk Breuker
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
John Brands, vice-voorzitter
Chris Geurink
 Mario Toepoel

�  Jumelage
Jan Kruit, voorzitter
Jan van Iersel, vice-voorzitter
Henk Drost
Gerard Hehenkamp
Toon van Oudheusden
Marnix Jansen Venneboer

�  Kascontrole 
Gerard Roelofsen
Aart van Silfhout

�  Leden
Henk Drost, voorzitter
Koos Kuiper
Bert Lamers

�  Milieu officer
Hans Bruyn
Koos Kuiper

�  Public Relations
Ruud Wink

�  Sjoelbak & Vaantjes 
Henk Kets
Harry Mathijsen
Jan Thijssen

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriens
�  Uitbreiding
Henk Breuker
Henk Drost 
Jan Kruit

� We Serve 
Wim Fromme, voorzitter
Toon Gasseling, vice-voorzitter
John Brands
Jan van Iersel
Jos Niesink
Siert Wieringa
Ruud Wink
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Agenda 2006-2007

23 augustus 2006 18.00 uur Barbecue bij Wil & Henk Kets 

6 september 2006 19.30 uur Wijngaard Hof te Dieren

20 september 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Thijssen 

29 september 2006 13.00 uur Metzo Regatta

4 oktober 2006 20.00 uur Henk Roselle, Stichting Digibeter

18 oktober 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Jan Jurriëns

1 november 2006 20.00 uur Graafschap TV Doetinchem

15 november 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 min Kees van Steenbergen 

29 november2006 15.00 uur Aviko Steenderen - Restaurant Pepe Baak  

6 december 2006 20.00 uur Louw van Eijk, Stichting Ypsilon 

20 december 2006 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans Kietselaer

13 januari 2007 ??  uur Nieuwjaarsbijeenkomst Bronbeek  Arnhem 

17 januari 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans de Vries

31 januari 2007 18.00 uur Guus Kuijer in eetcafé Het Borghuis 

7 februari 2007 20.00 uur Boudewijn Haverkort
Technische Communicatiesystemen

21 februari 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Koos Kuiper

7 maart 2007 20.00 uur Introductie Siert Wieringa. Lezing 

21 maart 2007 18.00 uur Interservice met Lions Isala en Graafschap

4 april 2007 20.00 uur Ruud Grootenboer,  Europa

18 april 2007 18.00 uur Taphap; 10 minuten van Chris Geurink

20-22 april 2007 (optie) Lionsweekend op Vlieland 

2 mei 2007 20.00 uur Introductie Mario Toepoel. Lezing 

12 mei 2007 ?? uur Uitstapje met Lions Dorsten  

16 mei 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Hans Bruyn

30 mei 2007 18.00 uur Wokken met en voor de Papillons 

6 juni 2007 20.00 uur Rioolwaterzuiveringsinstallatie Varsseveld

20 juni 2007 18.00 uur Tap Hap; 10 minuten van Henk Drost

4 juli 2007 18.00 uur Bestuursoverdracht met Papillons 


